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Питање упућено Савјету министара БиХ – „Моје посланичко питање односи се на 

питање стављања на дневни ред Представничког дома Парламентарне скупштине БиХ 

годишњих или мјесечних извјештаја о економским трендовима у БиХ које објављује 

редовно Дирекција за економско планирање. У том смислу је питање – Зашто Савјет 

министара БиХ никада до сада, почев од 2009. године, није ставио на дневни ред ово 

питање?“ 
 

 


